
 
Idrottsnämnden 2023-12-12 

 
Skrivelse om Enskede ridskola 

 
Mikael Sundin m fl (M) 

 
 
 
 
Skrivelse om Enskede ridskola 
 
På stadsbyggnadsnämnden den 30 november beslutade majoriteten att gå vidare med 
planarbetet att bebygga kvarteret Rättikan 1 på Enskedefältet. Det ska byggas ett 
bostadshus med cirka 70 bostäder. I närheten av området som ska exploateras ligger den 
omtyckta Enskede ridskola med över 740 medlemmar, varav cirka hälften är barn & 
ungdomar. Enskede ridskola drivs av idrottsföreningen Enskede ridsällskap och 
fastighetskontoret äger byggnaden.  
 
När nu den rödgröna majoriteten beslutat att gå vidare med planprocessen så kommer 
Enskede ridskola att behöva lägga ned verksamheten utan att det ens verkar finnas ett 
förslag till evakueringsplan. Det är en oacceptabel hantering av en väldigt viktig 
idrottsverksamhet.  
 
Med anledning av artikeln vill vi ställa följande frågor till förvaltningen; 
 

1. Är förvaltningen involverad i processen? 
2. Om förvaltningen är involverad, på vilket sätt är man det? 
3. Finns det en evakueringsplan för hästarna under byggtiden? 
4. De unga och vuxna som rider på Enskede ridskola idag, var ska de rida under 

byggprocessen? 
5. Om ridskolan behöver evakueras, finns det behov att renovera ridskolan under tiden?


